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-ZAPISNIK-

Sa Skupštine Kino kluba Zagreb održane u četvrtak 22. 4. 199'5 . u 

kino sali kluba s početkom u 18,15 sati. Na Skupštini je bilo 

nazočno 22 člana od 35 članova KKZ.

Skupština je sazvana na inicjativu Upravnog odbora.

Predložen je slijedeći dnevni red:

1. Izbor radnog predsjedništva

2. Izvještaj o radu

3. Usvajanje financijskog izvještaja, && izvještaj Nadzornog o.

4. Razrješenje dužnosti dosadašnjeg predsjednika, te izbor novog

5. Razrješenje dužnosti dosadašnjih članova UO, te izbor novih

6. Razno

Dnevni red je usvojen u cjelosti od strane Skupštine.

Skupštinu je otvorio gosp. Bubenik koji je predložio radno predsj

edništvo. Prije prelaska na 1. točku dnevnog reda gosp. Danilović, 

predsjednik Zajednice organizacije tehničke kulture /ZOTK/ održao je 

kraći prigodni govor i zaželio sve najbolje u budućem radu kluba.

Ad. 1. Predložen je sastav radnog predsjedništva i to:

Branko Bubenik, predsjedavajući 

Andrijana Markić, zapisničar 

Robert Gass

Sastav radnog predsjedništva je usvojen.

Ad. 2. Tajnik kluba gosp. Gass je u najkraćim crtama dao izvještaj 

o radu za period 1991-1992. god. Naglasio je, da ne želi ići 

u detalje, budući je u elaboratu uz poziv na Skupštinu 

priložio i opširniji izvještaj. Glavni je zaključak da 

je rad i funkcioniranje kluba u dvije ratne godine bilo 

ozbiljno poremećeno osipanjem nekad brojnog članstva i



zamiranjem autorske produkcije. Neko vrijeme članovi nisu 

mogli koristiti prostor jer su se u njemu nalazile postrojbe ZNG, 

a SVHS montaža je premještena u Kino savez Hrvatske za potrebe 

montiranja i arhiviranja materijala pristiglih s ratnih područja. 

Ipak, ni u tim trenutcima rad kluba nije prestao jer su neki članovi 

obilazili prvu crtu bojišnice, a prilozi članova Knjaza i Lubine 

prikazani su na HRT-u.

Razvila se rasprava nakon koje se na kraju konstatiralo, da je klub 

bio neorganiziran, praktički bez Upravnog odbora, te da nisu 

rješene mnoge tekuće stvari organizacijske prirode što je pridonjelo 

osipanju članstva. Stoga se nameće potreba izbora novog Upravnog i 

Nadzornog odbora.

Ad. 3. Tajnik kluba gosp. Gass je podnio financijski izvještaj i 

elemente financijskog plana za iduće razdoblje. Naglasio je kako je 

manjak sredstava bitno pridonio stagnaciji aktivnosti u klubu. 

Nadzorni odbor je prihvatio financijski izvještaj. Skupština je 

jednoglasno prihvatila izvještaj Nadzornog odbora i financijski izvje

štaj.

Ad. 4. Skupština je donjela odluku kojom se dosadašnji predsjednik 

razrješuje dužnosti. Za predsjednika se kandidirao Alan Bahorić. 

Nakon što je Alan Bahorić iznio Skupštini svoj plan i program rada 

pristupilo se glasovanju. Badno predsjedništvo je utvrdilo da je za 

predsjednika jednoglasno izabran Alan Bahorić.

Ad. 5. Skupština je donjela odluku kojom se dosadašnji članovi UO 

razrješuju dužnosti. Predloženi su novi članovi UO i to:

1. Gorđan Vunak

2. Boris Drnjević

$. Robert Gass

4. Ivan Horvatić

5. Mario Alojzije Lubina

6. Robert Knjaz



Pristupilo se glasovanju, te je radno predsjedništvo ustvrdilo da je 

izabran predloženi UO i to jednoglasno. Dosadašnji Nadzorni odbor je 

razrješen dužnosti. Za nove članove Nadzornog odbora izabrani su:

1. Branko Bubenik, predsjedavajući

2. Miroslav Mikuljan

3. Ivica Hripko

Ad. 6. Pod točkom razno raspravljalo se o budućim aktivnostima kluba. 

Dogovoreno je o pokretanju novog kino i video tečaja u trajanju od 

mjesec i pol, S početkom u svibnju. Za predavače su predloženi 

Branko Bubenik i Nada Danojević. Za sistematizaciju klubske arhive i 

dokumentacije zadužen je gosp. Horvatić koji je imenovan za arhivara. 

Dogovoreno je i o ponovnom pokretanju autorske sekcije pod vodstvom 

Marijana Hođaka. Za kontakte s predstavnicima ZOTK i produžetak ugovora 

s videotekom KKZ zaduženi su A. B®horić i G. Vunak.

U Zagrebu: 22. 4. 199'5.
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Sa Skupštine Kino kluba Zagreb održane u četvrtak 22. 4. 1993. u 

kino sali kluba s početkom u 18,15 sati. Na Skupštini je bilo 

nazočno 22 člana od 35 članova KKZ.

Skupština je sazvana na inicjativu Upravnog odbora.

Predložen je slijedeći dnevni red:

1. Izbor radnog predsjedništva

2. Izvještaj o radu

3« Usvajanje financijskog izvještaja, te izvještaj Nadzornog o.

4. Razrješenje dužnosti dosadašnjeg predsjednika, te izbor novog

5. Razrješenje dužnosti dosadašnjih članova UO, te izbor novih
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Dnevni red je usvojen u cjelosti od strane Skupštine.

Skupštinu je otvorio gosp. Bubenik koji je predložio radno predsj

edništvo. Prije prelaska na 1. točku dnevnog reda gosp. Danilović, 

predsjednik Zajednice organizacije tehničke kulture /ZOTK/ održao je 

kraći prigodni govor i zaželio sve najbolje u budućem radu kluba.

Ad. 1. Predložen je sastav radnog predsjedništva i to:

Branko Bubenik, predsjedavajući 

Andrijana Markić, zapisničar 

Robert Gass

Sastav radnog predsjedništva je usvojen.

Ad. 2. Tajnik kluba gosp. Gass je u najkraćim crtama dao izvještaj 

o radu za period 1991-1992. god. Naglasio je, da ne želi ići 

u detalje, budući je u elaboratu uz poziv na Skupštinu 

priložio i opširniji izvještaj. Glavni je zaključak da 

je rad i funkcioniranje kluba u dvije ratne godine bilo 

ozbiljno poremećeno osipanjem nekad brojnog članstva i



zamiranjem autorske produkcije« Neko vrijeme članovi nisu 

mogli koristiti prostor jer su se u njemu nalazile postrojbe ZNG, 

a SVHS montaža je premještena u Kino savez Hrvatske za potrebe 

montiranja i arhiviranja materijala pristiglih s ratnih područja. 

Ipak, ni u tim trenutcima rad kluba nije prestao jer su neki članovi 

obilazili prvu crtu bojišnice, a prilozi članova Knjaza i Lubine 

prikazani su na HRT-u.

Razvila se rasprava nakon koje se na kraju konstatiralo, da je klub 

bio neorganiziran, praktički bez Upravnog odbora, te da nisu 

rješene mnoge tekuće stvari organizacijske prirode što je priđonjelo 

osipanju članstva. Stoga se nameće potreba izbora novog Upravnog i 

Nadzornog odbora.

Ad. 3. Tajnik kluba gosp. Gass je podnio financijski izvještaj i 

elemente financijskog plana za iduće razdoblje. Naglasio je kako je 

manjak sredstava bitno pridonio stagnaciji aktivnosti u klubu. 

Nadzorni odbor je prihvatio financijski izvještaj. Skupština je 

jednoglasno prihvatila izvještaj Nadzornog odbora i financijski izvje

štaj .
Mladen Petričić 

Ad. 4. Skupština je donjela odluku kojom se dosadašnji predsjednik  ̂

razrješuje dužnosti. Za predsjednika se kandidirao Alan Bahorić.

Nakon što je Alan Bahorić iznio Skupštini svoj plan i program rada 

pristupilo se glasovanju. Badno predsjedništvo je utvrdilo da je za 

predsjednika jednoglasno izabran Alan Bahorić.

Ad. 5. Skupština je donjela odluku kojom se dosadašnji članovi UO 

razrješuju dužnosti. Predloženi su novi članovi UO i to:

1, Gorđan Vunak

2. Boris Drnjević

3. Robert Gass

4. Ivan Horvatić

5. Mario Alojzije Lubina
6. Robert Knjaz



Pristupilo se glasovanju, te je radno predsjedništvo ustvrdilo da je 

izabran predloženi UO i to jednoglasno. Dosadašnji Nadzorni odbor je 

razrješen dužnosti. Za nove članove Nadzornog odbora izabrani su:

1. Branko Bubenik, predsjedavajući

2. Miroslav Mikuljan

3. Ivica Hripko

Ađ. 6. Pod točkom razno raspravljalo se o budućim aktivnostima kluba. 

Dogovoreno je o pokretanju novog kino i video tečaja u trajanju od 

mjesec i nol, S početkom u svibnju. Za predavače su predloženi 

Branko Bubenik i Nada Danojević. Za sistematizaciju klubske arhive i 

dokumentacije zadužen je gosp. Horvatić koji je imenovan za arhivara. 

Dogovoreno je i o ponovnom pokretanju autorske sekcije pod vodstvom 

Marijana Hodaka. Za kontakte s predstavnicima ZOTK i produžetak ugovora 

s videotekom KKZ zaduženi su A. Ba^orić i G. Vunak.

U Zagrebu: 22. 4. 1993.
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Zagreb. 09. 04. 1993.

POZIV

Pozivamo Vas na Izvanrednu i izbornu Skupštinu Kino kluba “Zagreb" 
(KKZ), koja će biti održana u četvrtak 22, 04, 1993. godine sa početkom u 1$ sati u kino sali KKZ 
sa slijedećim dnevnim redom:

1. Izvještaj o radu KKZ od 1991 do 1993.

2. Usvajanje završnog računa

3. Izbor Upravnog i Nadzornog odbora

4. Prijedlozi, rasprava i usvajanje programskih aktivnosti KKZ

5. Razno

Molimo cijenjene članove KKZ da se odazovu pozivu na__ Izvanrednu i izbornu skupštinu. 
I X/ \Z



1. IZVJEŠTAJ O RADU KKZ OD 1991. DO 1993.

Prošle su dvije godine od održavanja zadnje skupštine KKZ. Razlozi neodržavanja 
redovnih skupština su brojni, objektivni (rat, sklonište i garda u prostorijama Kuba) i subjektivni 
(raspad Upravnog odbora i veliko osipanje članstva itd).

Nakon konstituiranja postojećeg Upravnog odbora donesena je odluka da se u tajništvu 
kluba proširi djelatnost Kluba otvaranjem videoteke. Tako ostvareni prihodi trebali su ublažiti vrlo 
nepovoljni financijski položaj Kluba. Ujedno su izabrani domari-ugostitelji iz članstva KKZ.

Za voditelje videoteke postavljeni su g. Petričić i braća Vrbos. Međutim ubrzo je došlo 
do nesuglasica između braće Vrbos i g. Petričića što je za posljedicu imalo promjenu voditelja 
videoteke. Novi voditelj videoteke je g. Zvizdić. Videoteka je još uvijek aktivna ali za nastavak 
rada videoteke nužno je korigirati dogovorene obaveze voditelja videoteke te osigurati način da 
se te obveze, glede KKZ u potpunosti i izvršavaju.

Sa domarima-ugostiteljima g. KARAKAŠOM i g. ŠIMAROM Klub je od samog početka 
njihovog rada imao uglavnom probleme.

Komisija za kontrolu rada oformljena od strane Upravnog odbora upozorila je na mnoge 
nepravilnosti u radu domara-ugostitelja (Karakaš i Šimara). Podmirivanje financijskih obaveza 
prema Klubu postao je veliki problem u radu domara-ugostitelja. Slijedeći veliki problem je bio u 
tome što se KKZ izrodio u okupljalište problematičnih adolescenata i sve je više postajao bučna 
birtija. Sve u svemu rad šanka se oteo kontroli i kako su pritužbe stanara postale svakodnevne g. 
Janeš (NTZ-Zajednica organizacija tehničke kulture u daljnjem tekstu ZOTK) je intervenirao 
promjenom brave na ulazu u suterenske prostorije KKZ što je bila još jedna u nizu činjenica koje 
su ionako opterećivale rad KKZ.

Početkom obrambenog rata ustupili smo kompletnu klupsku S-VHS opremu KSH za 
potrebe montiranja materijala koji su svakodnevno pristizali s bojišta. Prostorije KKZ-a su 
poslužile "Radio klubu Zagreb" (RKZ) prilikom održavanja radio veza sa kriznim područjima. 
Budući su klupske prostorije u suterenu i podrumu, bile su prenamijenjene u sklonište stanarima 
zgrade na Trgu hrvatskih velikana br. 14.

Krajem 1991. godine u prostorije KKZ-a se uselio Zbor narodne garde (ZNG) - Sektor 
za psihološko promidžbene djelatnosti. Članovi KKZ-a su aktivno sudjelovali u radu sektora te 
snimali priloge sa bojišta. Prilog iz Turnja, koji su pripremili članovi KKZ-a MARIO LUBINA i 
ROBERT KNJAZ, prikazan je između ostalog i na HTV-u,u političkom magazinu Spektar.

Nakon gotovo tri mjeseca boravka u prostorijama Kluba, Sektor je dobio novi smještaj u 
Glavnom stožeru i otišao.

U takvoj situaciji (Klub bez prostora i opreme) članstvo Kluba se uglavnom osulo i Klub je 
bio gotovo pred raspadom.

U '92. godini dolazi do ponovnog oživljavanja rada Kluba inicijativom malog ali 
nepokolebljivog aktivnog članstva KKZ koji uz presudnu pomoć mlađih naraštaja Kluba ponovo 
stvaraju. Tajnik i dopredsjednik KKZ-a su tada podržali inicijativu članova KNJAZA i LUBINE 
pomažući im da ožive rad nove sekcije KKZ pod nazivm DLT (Dugavska kablovska televizija).

Budući sa ZOTK nisu riješeni problemi oko ključa podrumskih prostorija S-VHS oprema 
(koja je u međuvremenu vraćena iz KSH) prebačena je u Dugave i tako negdje oko Uskrsa 1992. 
počinje sa radom DLT.



*1

Nakon početnih brojnih poteškoća DLT, nakon godinu dana postojanja i rada uspješno 
funkcionira kao prva i donedavno jedina kablovska TV u Zagrebu.

Dečki i cure iz DLT-a su svoj entuzijazam i čvrstu vjeru u uspjeh ubrzo prenijeli i na 
nekolicinu najvjernijih preostalih članova KKZ {BAHOR/Ć T/KUUty koji su svoje radove 
uspješno realizirali u Dugavama.

Dokaz da je privremeni smještaj elektroničke montaže u Dugave doveo do buđenja iz 
letargije autora u Klubu je i taj što je KKZ na XXIV reviji filmskog i video stvaralaštva Hrvatske 
bio najzastupljeniji (kvalitetom i kvantitetom). Naime od 23 rada koliko ih je prikazano čak 9 je bilo 
«KKZ

Prvu nagradu su također podijelili članovi KKZ TAMNA T/KUL/Nza. rad "SMETNJE" te 
KNMZ ROBERT\ MARfOLUB/NAza rad "UMJETNIK NA FRONTI".

Montaža u Dugavama je toliko dobro funkcionirala da su iz KSH, kada nisu imali 
mogućnosti i vremena da im pomognu, mnoge druge autore upućivali u našu montažu (npr. 
SANJAN OŠTRO)

Ponavlja se tradicija KKZ da kada je najteža situacija u Klubu tj. kada skoro da ne 
funkcionira Uprava i Klupski prostor autori ostvaruju najzapaženije radove.

DLT je svojim uspješnim radom uspio pridobiti sredstva sponzora, kojima su nabavili 
opremu nužnu za rad, a Klupska oprema se ponovo nalazi na staroj lokaciji. Svojom sve većom 
aktivnošću DLT je prerastao okvire sekcije KKZ i nove smjernice u budućem radu KKZ i DLT 
trebale bi biti orijentirane na suradnju i međusobno nadopunjavanje u aktivnostima.



3. IZBOR UPRAVNOG I NADZORNOG ODBORA

Na zadnjoj Skupštini je zbog istog broja glasova prilikom glasovanja za novi Upravni 
odbor promijenjen statut Kluba, te je broj članova Upravnog odbora povećan sa sedam na devet.

Predlažemo da se korigira Statut i da se smanji glomazni Upravni odbor sa devet na 
uobičajenih sedam članova jer je praksa pokazala daje devet članova prevelik boroj i nepraktičan 
za rad Upravnog odbora.

Predlažemo slijedeću listu kandidata za:

Upravni odbor BAHORIĆ
DRNJEVIĆ
GASS
HODAK
CRNČEC
KNJAZ
LUBINA

Nadzorni odbor BUBENIK
MIKULJAN
HORVATIĆ

Očekujemo da gore navedene liste članovi Kluba nadopune na Skupštini novim 
kandidatima.

Predlažemo da glasovanje bude tajno i da se glede toga na skupštini izabere Izborna 
komisija od tri člana.



4. PRIJEDLOZI, RASPRAVA I USVAJANJE PROGRAMSKIH AKTIVNOSTI KKZ

Nakon uspostave novog Upravnog odbora u klubu je potrebno riješiti nekoliko krucijalnih 
problema. Naime, Klub je u vrlo nezavidnoj financijskoj situaciji, tim više što ZOTK iz budžetskih 
sredstava ne dobiva dovoljno novca čak ni za podmirivanje režijskih troškova. Stoga je nužno naći 
kompromis sa ZOTK glede podjele režijskih troškova prostorija koje koristi KKZ. Da bismo to 
uspjeli ostvariti nužan preduvijet je stalan izvor prihoda.

U svezi s tim obveza novog Upravnog odbora glede oživljavanja pune programske 
aktivnosti Kluba bit će:

- preciziranje financijskih obveza voditelja videoteke prema KKZ striktno 
provođenje dogovorenog

- realiziranje usmenog dogovora između ZOTK i KKZ o aktiviranju internog 
šanka i postavljanju na dužnost domara-ugostitelja g. WEBERA i 
g. VARIĆAKA

- organizacija Kino-video tečaja i tribina

- uspostava pune uzajamne suradnje između KKZ i DLT

- oživljavanje tradicionalnog klupskog Prvenstva Maksimilijana Paspe

Ostala zaduženja Upravnog odbora sadržana su u Programu rada sa financijskim 
elementima za 1993. godinu (fotokopija u prilogu).
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Na Skupštini Kino kluba Zagreb održanoj 22- 4. 1993. u

Zagrebu donijeta je slijedeća

-ODLUKA -

o prestanku prava zastupanja Kino kluba Zagreb.

Udruženje građana Kino klub Zagreb prestaje zastupati i predstavljati :

1. Mladen Petričić, predsjednik

2. Boris Drnjević, dopredsjednik

3. Robert Gass, tajnik

U Zagrebu: 22. 4. 1993.

KINO KLUB "ZAGREB”

POTPIS OVLAŠTENE OSOBE:


